

卫理公会以萨迦守望者 27/04-03/05/2023

四月第五个星期的祷告事项

A. 家庭 / 个人之祷:

1. 为着有特殊儿的家庭祷告。求神的爱充满特殊儿的父母和手足的心，且安慰及刚强他们，使他们得以继续靠主勇敢面对生活的挑战，以爱心及耐心养育特殊儿。
2. 为着离异的家庭祷告。求主救赎的福音临到他们当中，让神的爱医治所有受伤、孤独的心灵，并保守下一代走在蒙神赐福的道路中，建立敬虔、美满的家庭。

B. 教会之祷:

1. 为着教会的敬拜祷告。无论是个人或集体的敬拜，教会能重视个人与神的关系，并以心灵和诚实来敬拜，亦以生命见证神的慈爱与恩典。
2. 为着教会的福音事工祷告。教会通过不同的管道，让未信者有机会认识福音，并接受主耶稣成为个人的救主，得着复活的盼望，亦带来生命的更新和改变。

C. 国家之祷:

1. 为着政治局势祷告。求神保守团结政府能继续平稳、有效地执政，国家领袖能团结一致，愿意放下个人的意图，并以国以民为重，所行的一切皆为使国家昌盛，国民安康。
<https://shorturl.at/uyB47>
2. 为着新变异冠病病毒--Arcturus 的入侵祷告。求神怜悯，赐医疗团队有能力应付，人民也能自律，继续严守个人的卫生，做好防范措施，以减低感染的机率。
<https://shorturl.at/rzEJY>

D. 世界之祷:

1. 为着西非布基纳法索的袭击事件祷告。求神保守该国当权者能提高警惕，竭力地打击恐怖主义所造成的威胁，亦求神亲自安慰与医治在袭击中受害的人与其家属。
<https://shorturl.at/aCE14>
2. 为着日本同志游行祷告。求主介入，使推动同婚的顽强势力被瓦解，叫一切崇拜同婚平权的人都退后蒙羞，亦求主保守新世代的价值观能被更新和改变，性别不混淆，性倾向特定异性，并恢复神起初所造的模样。
<https://shorturl.at/fhuD5>

The Methodist Issachar Watcher 27/04-03/05/2023

Prayer Items for 5th week of April

A. Family/Personal:

1. Pray for families with special needs child. May the family members of special needs child are filled with God's love. Pray that God comforts and strengthens them so that they can continue to rely on God, face life challenges boldly, and nurture their special needs child with love and patience.
2. Pray for divorced families. May the gospel of the Lord's redemption reaches them. May God's love heals all wounded and lonely hearts, and keeps the next generation walks with God's blessing, and build a godly and happy family.

B. Church:

1. Pray for the worship in church. For either individual or congregation worship, may the church values the individual relationship with God, worship God in the Spirit and Truth, and witness God's love and grace in individual life.
2. Pray for the church evangelism ministry. May the church approaches the unbelievers through different ways. Let them have the opportunity to know the gospel, accept the Lord Jesus as their life saviour, receive the hope of resurrection, thus bringing them the renewal and change of their life.

C. Nation:

1. Pray for the political situation in Malaysia. Pray that the united government can continue to govern the nation smoothly and effectively. May the leaders of our nation can be united, willing to put aside their personal intentions, while putting the nation and the people first, so that everything they do is for the prosperity of the nation and the people.
<https://shorturl.at/jvKR6>
2. Pray for the invasion of the new mutant coronavirus --Arcturus. Pray for God's mercy. May God grants the medical team with the ability to cope. Pray for the people to be self-disciplined, continue to observe their personal hygiene strictly, and take preventive measures to reduce the chance of infection.
<https://shorturl.at/CIU57>

D. World:

1. Pray for the attack in Burkina Faso, West Africa. Pray that the authorities of the country will be more vigilant and try their best to combat the threat posed by terrorism. May God comforts and heals the victims of the attack as well as their families.
<https://www.thestar.com.my/news/world/2023/04/24/around-60-civilians-killed-in-northern-burkina-faso-attack---prosecutor>
2. Pray for the Japanese gay parade. Pray that the Lord will intervene and disintegrate the stubborn forces that promote same-sex marriage. Pray for all those who worship same-sex marriage equality will turn back in dismay and be put to shame. May the values of the new generation will be changed, so that gender will not be confused, sexual orientation will be fixed to opposite sex, and the image of God will be restored.
<https://shorturl.at/bBT05>

Pengawal Isakhar Methodist 27/04-03/05/2023

Doa minggu kelima April

A. Doa untuk Keluarga/Peribadi:

1. Berdoa untuk keluarga yang mempunyai anak istimewa. Semoga kasih sayang TUHAN memenuhi hati ibu bapa dan adik-beradik anak istimewa ini, menghiburkan dan menguatkan mereka supaya dapat terus bergantung kepada TUHAN untuk menghadapi cabaran hidup dengan tabah, dan terus memelihara dan menemani anak istimewa ini dengan kasih sayang dan kesabaran.
2. Berdoa untuk keluarga yang bercerai. Semoga Injil Penyelamatan Kristus diberitakan kepada mereka, dan membiarkan kasih TUHAN menyembuhkan hati yang terluka dan kesepian, serta memastikan generasi seterusnya berada dalam jalan berkat TUHAN, dan membina keluarga yang taat dan bahagia.

B. Doa untuk Gereja:

1. Berdoa untuk ibadah gereja. Sama ada ibadah individu atau berkumpulan, gereja boleh menghargai hubungan individu peribadi dengan TUHAN, menyembah TUHAN dalam Roh dan kebenaran, serta menyaksikan kasih dan rahmat TUHAN dalam kehidupan.
2. Berdoa untuk penginjilan gereja. Semoga dengan pelbagai cara, gereja berpeluang untuk mendekati orang yang tidak percaya kepada TUHAN agar mereka dapat mengetahui injil, menerima Tuhan Yesus sebagai juru selamat mereka, memperoleh pengharapan melalui kebangkitan Tuhan Yesus, serta membawa pembaharuan dan perubahan hidup.

C. Doa untuk Negara:

1. Berdoa untuk keadaan politik. Semoga kerajaan perpaduan terus mentadbir dengan lancar dan berkesan, para pemimpin negara sanggup mengenyahkan manfaat peribadi, mendahulukan negara dan rakyat, agar segala yang mereka lakukan adalah untuk kemakmuran negara dan kesejahteraan rakyat. <https://shorturl.at/dilnP>
2. Berdoa untuk pencerobohan coronavirus mutan baharu - Arcturus. Dengan rahmat TUHAN, semoga TUHAN memberikan pasukan perubatan keupayaan untuk menghadapi situasi sedemikian, dan orang ramai dapat berdisiplin, terus menjaga kebersihan diri, dan mengambil langkah pencegahan untuk mengurangkan risiko dijangkiti virus.
<https://shorturl.at/iOQV0>

D. Doa untuk Dunia:

1. Berdoa untuk serangan di Burkina Faso, Afrika Barat. Semoga pihak berkuasa di negara ini lebih berwaspada dan berusaha sedaya upaya untuk memerangi ancaman keganasan. Semoga TUHAN menyembuhkan dan menghiburkan hati mangsa-mangsa dalam serangan tersebut.
<https://www.themalaysianinsight.com/bahasa/s/439397>
2. Berdoa untuk perarakan gay di Jepun. Semoga TUHAN campur tangan, supaya kuasa degil yang menggalakkan perkahwinan sejenis akan hancur, dan mereka yang mempromosikan perkahwinan sejenis akan diundur dan dipermalukan. Berdoa juga agar nilai-nilai generasi baru akan diubah, tidak keliru akan jantina diri sendiri, dan orientasi seksual ditetapkan kepada jantina yang bertentangan, serta memulihkan imej ciptaan TUHAN.
<https://shorturl.at/bpwX4>